
 
 
 
 

Til stede: Calle Andersen (CA), Kristian Ruth (KR), Silje With (SW), Folker den Braber (FdB), 
Øistein Skyberg (ØS), Eli Rikter Wiborg (EW), Ottar Wille (OW), Gunnar Pharo (GP) og 
Espen Guttormsen (EG) 
 

Forfall: Jeanette Arntzen (JA) 

 
 

VEDTAKSSAKER 
SAK 01/08/22 Godkjenne protokoll styremøte 7/2022 

 
Styret godkjente protokoll 7/2022 
 

SAK 02/08/22 Konstituere ny arrangementskomité: Terje Hvam og Victoria Lie 
Konstituere nytt medlem i materiellkomitéen – Steinar Buttedal 
 
Styret konstituerte de nye komitemedlemmene som foreslått. 
 

ORIENTERINGSSAKER 
SAK 03/08/22 Daglig leder gir en kort statusrapport: 

 
Sjøsprøyt 
Jenter setter kursen 
J70/båtpool 
Økonomi 
NM Finnjolle og Andunge 
Asker optimisten 
 
Sjøsprøyt: 
EG ga en kort orientering fra den siste 2 ukers perioden med Sjøsprøyt. 
Alt av det formelle var på plass som politiattester etc. Det ble også orientert om at det er tilsig 
til «Trygg på vannet» fra Sjøsprøyt etter at EW lagde en fin plakat som ble hengt opp på 
Sjøsprøyt. Det var hyggelig å få positiv tilbakemelding fra Børsholmen i forbindelse med 
opprydding etc. I etterkant av Sjøsprøyt. 
Jenter setter kursen: 
Det ble orientert om at det nå er i underkant av 50 damer med på prosjektet. Trenere for 
høstsesongen er på plass og vi starter opp regattagruppa denne høsten. 
J70/båtpool: 
Det ble orientert om at båtene er klare med seil denne uken.  
NM Finnjolle og Andunge: 
Det har kommet mye skryt i etterkant av arrangementet. Noen flere følgebåter/sikringsbåter 
på vannet, spesielt når det er mye vind. 
Asker optimisten: 
Allan Bjørnstad holder i arrangementet som er 10 år i år.  
 

  

Styremøte Asker seilforening august 2021 
Sted: Asker Seilforening 
Dato: 30.08.21 

Protokoll ST – møte ASF 8/2022 
Sted: Asker SF klubbhus på Tangen 
Dato: 23.08.22 
Kl: 18.00 
 



SAK 04/08/22 Info/rapport fra de forskjellige komiteene 
 

• Info/marked 

• Anlegg 

• Materiell (presentere nytt medlem) 

• Børsholmen 

• Storbåt 
 
 
Info/marked: 
EW orienterte om: 

1. Samarbeid med Ulrik (Profildesign) - han kan vurdere sponsoravtaler (klær/ utstyr) til 
profilerte seilere i Asker seilforening. 

2. Dato Handlekveld for medlemmer Maritime Slependen. Supert med samarbeid 
Røyken og Hurum seilf. Handlekvleden bør være før 15. okt. 

3. Web shop utvikling - (Budsjett/ omfang/ kalkyle)  
4. Marked/info ønsker status på markedsføringsbudsjettet og hva som er bestilt av 

klær/ profilering pr ddt.  
5. Det er tidligere fremvist en skisse over J/70 (lay out seil og skrog) og market har 

kommet med forslag til pris sponsor/logo - dette er tidligere sendt EG.  Dette må 
drøftes på styremøte i dag Hvilke sponsorer ønsker vi, og hvordan går vi frem B2B?   - 
Espen og Jeanette har tidligere drøftet dette - ref Holme Fjordhotell / Scanska  

6. Bedre kontroll på lager, klær til Web Shop, Crew klær, trener klær, vimpler og div 
utstyr. Låsbart skap med glass til utstillingsklær og skap/skuffer i gamlestua er 
ønskelig. Lager flyttes til klubbhuset.  

7. Ønske om en ansvarlig for Flaggheising på røde dager eller ved spesielle anledninger . 
Ottar og Gunnar stiller seg til disposisjon.  

8. Facebook Meta Suite vil endres av EW. Alle administratorer vil få en invitasjon til en 
ny side som de må bekrefte. 

 
Anlegg: 
ØS ga en kort orientering om status på anlegget. Anlegget er nå ferdigstilt, så fokus nå er 
vedlikehold av plattingene og lys. Når det gjelder lys så gjelder dette først og fremst 
downlights inne og utebelysning i trappen, samt utebelysning P-området og kaianlegget. 
Kommunen ønsker å se kaianlegget ferdig.  
Kyststi toalettet må vaskes og vi må huske å fylle på toalettpapir med jevne mellomrom. 
Materiell (presentere nytt medlem): 
Nytt medlem ble presentert og konstituert. GP orienterte om at motoren på rib 6 har skjært 
seg i forbindelse med Sjøsprøyt. Finset AS har gitt pris på ny motor, samt at de gjør 
monteringen gratis dersom de får den gamle i innbytte. Pris på ny er ca. Kr 66’. 
Styret ga GP og EG fullmakt til å løse dette uten at det belaster likviditeten på en slik måte at 
det må tas fremmedfinansiering til J70ene.  
Steinar Buttedal er allerede i gang med å bytte ødelagte bord i trappa og på jollebrygga.  
Børsholmen: 
OW orienterte fra Børsholmen. De er en liten gruppe mennesker som vedlikeholder båtene. 
Alle 11 båtene er nå på vannet og seilklare. Det kjøres rormannskurs på onsdager. Det er nå 
12 deltakere på rormannskurset. Han presiserte også at det er viktig at man skriver inn og ut 
båtene og kommenterer dersom det er feil og mangler. 
EG følger opp tildelingen fra A-pressen. 
Storbåt: 



SW orienterte om god deltakelse på onsdagsregattaene og superonsdagene. SeilUt er 
foreløpig ikke helt på plass. Her er komiteen avhengig av en ildsjel som tar tak i detSeilUt 
prosjektet. 
 

DISKUSJONSSAKER 
SAK 05/08/22 Kommende arrangementer: 

• Askeroptimisten 27. – 28. aug. 

• 90 - års jubileum 4. sept. 

Dette er tenkt som et familiearrangement fra kl 12. – 17. med en 

familieregatta i ligaformat. Det er også tenkt pølser, vafler og div. aktiviteter 

på land for barn og unge. EG tar ansvaret for formatet på regattaen.  

• Ledermiddag, forslag 5. okt. 

Datoen beholdes 

• Frivillighetsfest, forslag 18. nov. 

Styret bes sette av datoen.  

• Styremøter høst 22, forslag: 3. okt., 12. des. 

• Arbeidsmøte 21. sept.  

• Strategisamling, forslag: 4. – 5. nov. (Lunsj-lunsj). 

EG og CA finner egnet sted for et slikt møte, men innspill mottas med takk. 

  

EVENTUELT 

  

 


